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Beste «voornaam» «achternaam», 
 

De komst van het AZC Michaelshoeve  
In het vorige Informatiebulletin van de Wijkraad hebben wij onze leden opgeroepen mee te doen met een 
ledenraadpleging over de komst van een AZC op het terrein van de Michaelshoeve aan de Zutphensestraat. De 
Wijkraad Oeken-Voorstonden-Broek is een Vereniging met leden. Hierdoor is het van belang de positie van het 
Bestuur goed te weten. Wij zijn er om de opvattingen en meningen die bij de leden leven te verwoorden en kenbaar 
te maken aan de verantwoordelijke partij in deze: de Gemeente / de Gemeenteraad. Door het houden van een 
ledenraadpleging wordt het concreet.  
We vroegen de leden een keuze te maken uit de volgende 3 opties: 

• Bent u voorstander van de komst van het AZC; indien mogelijk met toelichting 

• Bent u tegenstander van de komst van het AZC; indien mogelijk met toelichting  

• Bent u noch voorstander noch tegenstander van de komst van het AZC; indien mogelijk met toelichting. 
 

De uitkomst van deze raadpleging zal zijn: een aantal leden zijn voor, tegen of hebben geen voorkeur. Daarnaast zal 
niet elke bewoner of elk lid haar of zijn standpunt kenbaar maken. Dit zouden we kunnen benoemen als “de neutrale 
groep”. De Wijkraad heeft 39 reacties gehad van haar leden. Daarvan waren 17 reacties tegenstander, 18 voorstander 
en 4 neutraal. Van deze reacties waren er 15 ook namens de huisgenoot. Als we daar rekening mee houden dan 
hebben er 54 personen gereageerd. Daarvan zijn er 26 tegen, 24 voor en 4 neutraal. Minder dan 10% van de 
bewoners heeft gereageerd. De 90% die niet gereageerd hebben typeert het bestuur als “neutraal”. Er valt niets over 
te zeggen.  
 
Met deze uitslag kan het Bestuur van de Wijkraad zich niet hard maken om noch tegenstander nog voorstander te zijn 
voor de komst van een AZC. Wij zien met deze uitslag het als taak om het wordingsproces van de komst van het AZC 
kritisch te volgen. Onder welke condities wordt het centrum vormgegeven? Zowel bij de tegenstanders als bij een 
aantal voorstanders bestaat er veel zorg over de komst van het AZC. Deze zorg zit hem hoofdzakelijk in de grootte van 
het centrum en de mogelijke onrechtmatigheden en overlast die zich voor kunnen doen. Daarnaast is er een groep die 
vindt dat wij de verantwoordelijkheid hebben om mensen in nood op te vangen. Er is veel werk aan de winkel om 
condities / voorwaarden te creëren waardoor de zorg over de komst van het AZC gaat luwen. In de komende 
ledenvergadering in juni zullen wij hier ook aandacht aan schenken. 
 

Bermen zijn weer schoon 
Zaterdag 29 maart zijn weer zo’n 20 enthousiaste buurtgenoten op pad geweest met grijper en vuilniszak om de 
bermen in ons mooie buitengebied weer schoon te maken. Er was toch weer voldoende op te halen hoewel dat in 
eerste instantie niet altijd te zien is als je langs loopt of fietst. Er zijn minder blikjes aangetroffen; dit jaar was de 
topper lege wijnflessen. Alleen al in de Kleine Vosstraat zijn er 9 uit de bermen en sloot gevist. Totaal een stuk of 13 
flessen. Daarnaast had aan de Vosstraat een boommarter de oversteek niet overleefd. 
 
Al met al weer een goede actie die gezellig afgesloten werd bij de Vroolijke Frans met een drankje, soep en weer 
bijpraten met buurtgenoten die elkaar anders niet zo vaak zien. Dit werkt verbindend. De kop soep weer aangeboden 
door de Vroolijke Frans; waarvoor dank. In het najaar wordt er weer een datum geprikt. En zo houden we deze 
zinvolle en gezellige traditie in ere en ons buitengebied schoon. 
 

Noteer in de agenda 

Dinsdagavond 17 juni Ledenvergadering Wijkraad Oeken-Voorstonden-Broek 
In de kantine van voetbalvereniging Oeken 

 
Heb je vragen en opmerkingen, of suggesties? Mail deze naar info@wijkraadoekenvoorstondenbroek.nl 
Deze brief is ten alle tijden na te lezen op de website www.wijkraadoekenvoorstondenbroek.nl 
 
Met groet, namens de Wijkraad Oeken-Voorstonden-Broek, 
Jan Braakman,  
Voorzitter 
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